

受癌症影响吗？

确诊癌症可能会让人感到压力很大。了解癌症协会（Cancer Council）可以如何为您和您的家人、朋友提供支持。



用中文与我们交谈

免费致电全国口笔译服务处（TIS National）131 450，告诉他们您需要 Mandarin，然后告诉口译员您需要拨打 13 11 20，联系癌症协会。



查找值得信赖的信息

我们有关于不同类型的癌症、治疗方式和康复方面的信息。请访问我们的网站获取简体中文信息。



与他人建立联系

您可能会发现，与其他受癌症影响的人交谈很有帮助。我们可以帮助您与一位能讲中文并且有过类似癌症经历的人建立联系。



联系我们的健康专业人员

我们的健康专业人员可以回答您的问题并帮助您寻求支持。请于周一至周五上午 9 点至下午 5 点致电 13 11 20。



解决法律和财务问题

如果您需要理清账单，或寻求法律或财务建议，我们可以提供帮助。如果您无力支付，这些服务可能可以免费提供。



就实际问题获取帮助

我们可以为您联系交通、住宿和家政服务。

进一步了解我们可以如何帮助您。

致电 13 11 20（可先致电 131 450 联系全国口笔译服务处，使用其免费口译服务转接此电话）
或访问 cancercouncil.com.au/multilingual



扫描二维码

Affected by cancer?

A cancer diagnosis can be stressful. Discover how Cancer Council can support you and your family and friends.



Talk to us in your language

Call the Free Interpreting Service TIS National on 131 450, say you need Chinese, and then ask the interpreter to contact Cancer Council on 13 11 20.



Find trustworthy information

We have information about different types of cancer, treatments and recovery. Visit our website for information in Chinese.



Connect with others

You may find it helpful to talk to other people affected by cancer. We can connect you with someone who speaks Chinese and has been through a similar cancer experience.



Contact our health professionals

Our health professionals can answer your questions and help you find support. Call 13 11 20 Monday to Friday, 9 am–5 pm.



Sort out legal and money issues

If you need to sort out bills or find legal or financial advice, we can help. These services may be free if you can't afford to pay.



Get help with practical matters

We can link you to transport, accommodation and home help services.

Find out more about how we can help you.
Call **13 11 20** (via the Free Interpreting Service TIS National 131 450) or visit cancercouncil.com.au/multilingual



SCAN ME